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Styrelsen   2014-08-20 kl 19:00  

Närvarande: Esa Pasanen  Ordförande Linda Olovsson Suppleant 
Ulla Pettersson  Kassör Per-Erik Färdigsson Suppleant 
Leif Kristoffersson  Vice Sekreterare Gunnar Larsson Vice Ordförande 
   

 
  

§ 1 Mötets öppnande 
Ordförande Esa Pasanen hälsade alla närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat.  

§ 2 Föregående mötesprotokoll 
Föregående protokoll nr 7-2014 godkändes. Alla protokoll finns på hemsidan www.bronsyxan.nu 

§ 3 Rapporter, meddelanden mm 
Värmesystemet. RT Driftservice har haft genomgång av Värmecentralen och manual tillsammans med 
delar av styrelsen och ena maskinisten och ytterligare en genomgång kommer att ske med de ur 
styrelsen som inte kunde medverka samt den andra maskinisten. 
Asfaltering efter grävning/kulvertbyten på gård 3 och 4 är ’på gång’, förseningen orsakad av oklarhet 
mellan RT Driftservice och styrelsen om beställningen till asfaltläggarna. 
Styrelsen arbetar med att ta fram rekommendationer för de som planerar att byta ut 
varmvattenberedaren mot en modern villaväxlare, besked kommer inom kort. 
Offert har inkommit från RT Driftservice gällande återstående kulvertbyten på gård 1, gård 2 samt 
mellan samtliga gårdar. Styrelsen har påbörjat arbetet med att begära in fler offerter samt ta beslut hur 
upphandling ska ske. 
 
Speglar i garagehörnen/radhusgatorna vid gästparkeringarna har tidigare beslutats och upphandling 
pågår. 
 
§ 4 Hemsida (www.bronsyxan.nu) 
Ge gärna feedback om vad ni tycker om hemsidan. Är den bra, saknar ni något? 
Anmäl gärna e-postadress(-er) och/eller mobiltelefonnummer till Leif Kristoffersson 
(leif.kristoffersson@gmail.com), styrelsen når er snabbare med information och du får meddelande när 
Hemsidan uppdateras. 

§ 5 Ekonomi 
Ekonomin är under kontroll, dock något under budget p.g.a kostnaden för belysningsarmaturerna på 
garageplaner och i grusgångar.  

§ 6 Grannsamverkan 
Inget nytt att rapportera. Hemsidan uppdateras löpande med Polisens SMS-meddelanden och annan 
tillämlig information. 

§ 7 Övriga frågor 
Låskolvar i föreningsförråd. Styrelsen beslutade att beställa nya låskolvar till föreningsförråden så att 
samma nyckel som till sophusen fungerar även här. 
 
Besiktning av lekplatser. Styrelsen beslutade att kontakta Västerås Stad för att diskutera besiktning av 
lekutrustningarna på alla 4 gårdarna. I skrivande stund tar kontakt tagits. Mer info kommer. 
 
Välkomstbrev till nya medlemmar. Det har konstaterats att nyinflyttade medlemmar får bristfällig 
information från tidigare ägare eller mäklare och styrelsen beslutade att ta fram ett ’Välkomstbrev’ med 
lämplig information för att lämna till nyinflyttade medlemmar. 
 
Sommarstädvecka. Styrelsen påminner om betydelsen av att ALLA sköter de åtaganden som delas ut, 
- för att den som inte sköter sin vecka lämnar över arbete till följande vecka eller 
- för vi styrelsen inte ska tvingas upphandla skötseln med ökad kostnad för föreningen – höjd avgift.  
 
Ny maskinist. Ola Östervall har meddelat att han vill avgå som maskinist och ny maskinist sökes 
därför. Är du intresserad eller vet någon som är, anmäl detta till någon i styrelsen. 
 
Fläkten i soprum 1 har felanmälts. Styrelsen beslutade att beställa reparation/utbyte. I skrivande stund 
har betällning gjorts. 
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$ 8 Nästa styrelsemöte
Nästa möte är2014-10-20 kl 19:00 hos Linda Olovsson, Bronskittelgatan 16.
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S 9 Avslpgtnin
Ordföran&lforkl et avslutat.




